
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 7 - 2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-05-08 § 81 – 96

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli, David Arfvidsson

Liisa Sjöberg, Martin Lundborg, 

Ansv.
§ 81 Öppnande Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.
§ 82 Dagordning Dagordning godkändes.

§ 83 Föregående Protokoll Föregående protokoll godkändes

§ 84 Kanslirapport - Grovstädning gjord på kansliet.
- Kansliet är bemannat av Maria varannan onsdag och 

torsdag. Datum publiceras på hemsidan.
- Kalender för uthyrning av våra lokaler finns i kansli-

mailen. Skriv nya rutiner hur man skall gå tillväga.
- Ang. sommarjobbare måste vi ev. tacka nej pga 

avsaknaden av arbetsledare.
- Traktorn är flyttbar nu, skall till Anders för översyn, 

viktigt att den är lagad inför arbeten som kommer till 
hösten.

- Skapa aktivitetskalender för ett helt kalenderår.

Maria

Thomas T.

Janne

Tomas C.
§ 85 Ekonomi - Hålla nere utgifterna tills semesterersättning till Janne

är betald.
- Jobba fram hur en ekonomisk prognos skulle kunna se

ut och användas, separat möte till hösten.
- Nytt avtal skrivit med vägföreningen. Ca 185 000 sek 
- Vid problem med klippningen i Diseröd så måste vi 

påtala detta direkt till vägföreningen så vi slipper 
diskussioner i slutet av avtals-perioden.

- Vi behöver på något lämpligt sätt uppmärksamma de 
som på olika sätt hjälper till i föreningen, t.ex. med 
gräsklippningen och Idrottens Dag.

- Föreningens kommunala driftbidrag kommer med stor
sannolikhet att minska med så mycket som 100 000 
kr/år. Kommunen tänker sig en stegvis minskning 
under 3-4 år.

- Diskussion om att kommunen skulle kunna sköta 
anläggningen. Vi behöver ta fram ekonomiska 
underlag för de olika alternativen. 

- Avtalets för motionsslingan var uppe för diskussion. 

Thomas T.

Thomas T.



Prata med försäkringsbolagen om en 
ansvarsförsäkring som står nämnd i befintligt avtal.

- Styrelsen beslutade att ansöka om bingotillstånd på
1 700 000kr, en miljon sjuhundratusen kronor för 
2018. Till föreningens kontaktperson utses Thomas 
Thunberg. 

§ 86 Sponsring - Kontaktuppgifter till Karin Jacobsson skickas till 
Robert

- Herr och Dam sponsorer till matchprogrammet är inte
klart än.

- Bjärkekampen se bifogat dokument (Rome-kampen) 
Slingan runt romesjön. David letar en lämplig slinga, 
Thomas T. skissar på stationer.

- Ansöka om strandstäd?

Maria

Liisa

David / 
Thomas T.

§ 87 Vår-städdagen - Fungerade jättebra enl. Martin L. 
- Titta på en ny uppdelning för lagen i mer permanenta 

ansvarsområden.
§ 88 Fotboll - Första mötet för Fotbollssektionen är 17 maj, kalla till

mötet.
- Exempel på frågor till fotbollssektionen:

o Kritgrupp?
o Plankommitte?

- Styrelsen informerades om det arbete som pågått med 
att försöka behålla P03. Tyvärr har beslut tagits att 
lägga ned laget. De P03 som vill fortsätta erbjuds att 
träna med P04 eller P02. Föreningen har mycket att 
lära av det som hänt.

- Fotbollsskolan 2 årgångar ihop.
- Sommarfotbollskolan Maria C. håller i detta. Yngsta 

ledare P02. Malin Bidås ansvarig ledare på plats
Alan Ryan hjälper till med indelning

- Diskussion om att byta till svarta tröjor. Finns svarta 
reservställ för lagen att låna.

- 3 mot 3 sammandrag den 10 – 11 juni 2017
- Maria C. kollar hur vi gör med att hämta sarger på 

Yttern, Kongevi eller Nödinge.

Thomas T.

§ 89 Innebandy - Ett lag i år igen.
- 1 träningstid i Sparråshallen.

§ 90 Gymnastik - Angående gympan så har alla grupper slutat för 
terminen. Vi kör igång igen till hösten. Det verkar 
som vi förlorar en ledare för -13-barnen och har ingen
ny som vill ställa upp i nuläget. Den gruppen har 
vidare aldrig växt över 7 barn. Vi har för ambition att 
starta en ny grupp för -14-barn till hösten. Bara 3 barn
är anmälda ännu dock.

- Vi pratade om att någon från fotbollen skulle komma 
och informera -11-barnen innan deras grupper slutade.
Var någon där?  Annars tycker vi det är en bra ide som



vi borde försöka med nästa år.

§ 91 Boulen - Tränar torsdagar och söndagar 

§ 92 Förenings-
organisation/ 
Föreningsutveckling

- Maria har en förteckning av de lagen som lämnat in 
personer till de olika arbetsgrupperna

- Saknar en från boulen i huvudstyrelsen, kontakt tagen,
förhoppning om att boulen deltar på nästa 
styrelsemöte.

- Janne fortsätter med föreningsutvecklingen
§ 93 Anläggning - Föreningen har fått en offert på att byta taket till ett 

bandat plåttak, pris 275 000 kr inget underarbete 
ingår.

- Det går eventuellt att söka föreningsbidrag för delar 
av arbetet. Kontrollera hur man söker detta bidraget.

- Katarina E och Susanne L söker bidrag från olika 
stiftelser..

- 2 rutor är trasiga i pingislokalen, lämnas in till 
glasmästare.

- Luckorna till kiosken är trasiga, finns ett jalusi i 
speakerbåset, prova funktionen.

Thomas T.

Thomas T.
/ Martin

§ 94 Övriga frågor
- Skapa uppställningsplatser för husvagn och husbil, 

kollar med Lysegården om deras kunder är 
intresserade.

§ 95 Planering - Idrottens Dag 26 Aug. prata med Katarina E. ang. 
hjälp med planering.

Thomas T.

§ 96 Nästa möte Huvudstyrelsemöten måndagar kl. 19:00
Styrelsemöte den 12/6
Fika: Martin L

§ 96 Avslutning Thomas T tackar alla för visat intresse.

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Tomas Cassanelli
Ordförande Sekreterare 
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